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Zhao Zhang 

Beijing 

+86 10 8516 4102 

zhao.zhang@hankunlaw.com 

PRACTICE AREAS 
◼ Private equity and venture capital 

◼ Mergers and acquisitions 

◼ General corporate 

◼ Capital markets 

◼ Real estate and infrastructure 

◼ Corporate restructuring 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Ms. Zhang began practicing in the legal profession in 2011.  Before joining Han Kun, Ms. Zhang 

practiced law at Grandall Law Firm for four years, based in Beijing and Hangzhou. 

Ms. Zhang specializes in domestic and foreign listings, including restructurings and reorganizations, 

mergers and acquisitions, venture capital and private equity, and real estate investment and financing, 

especially mixed reforms of state-owned enterprises and transactions involving state-owned assets.  

The clients Ms. Zhang represents include well-known enterprises and leading fast-growing 

enterprises in a wide array of industries, such as new energy, military, e-commerce, real estate and 

infrastructure, mining, and chemical.  Ms. Zhang assists in capital operations, due diligence, 

transaction structure planning, post investment management, and daily legal matters. 

EDUCATION 
Ms. Zhang received her master’s degree in International Law from China University of Political 

Science and Law in 2011.  Prior to that, Ms. Zhang earned a B.A. degree from China University of 

Political Science and Law in 2008. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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张钊 

北京 

+86 10 8516 4102 

zhao.zhang@hankunlaw.com 

业务领域 

◼ 私募股权和风险投资 

◼ 兼并和收购 

◼ 一般公司事务 

◼ 资本市场 

◼ 房地产和基础设施 

◼ 企业重组改制 

工作经历 

张钊律师自 2011 年起开始从事律师工作，在加入汉坤律师事务所之前，张钊律师分别在国浩

律师事务所北京和杭州办公室工作。 

张钊律师专长于境内外资本市场交易，包括境内上市和再融资、公司改制重组、上市公司并

购重组、创业投资及私募，以及公司法律合规，特别是在处理涉及国有企业混改和国有资产

的交易领域具有丰富的项目经验。张钊律师代表的客户多为各行业中具有 广泛知名度或具备

较高成长性的知名企业，包括新能源、军工、电子商务、房地产、基础设施、矿产和化工等

行业，并帮助客户处理资本运作、投融资尽职调查和交易制度设计和谈判、投后项目管理以

及公司日常法律事务。 

教育背景 

张钊律师于 2008 年毕业于中国政法大学并取得法学学士学位，并于 2011 年获得中国政法大

学国际法学硕士学位。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


